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Protokół Nr XXV/2022 
z posiedzenia XXV sesji w VIII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 25 kwietnia 2022 roku 
 
Obrady Rady Gminy Fabianki odbyły się w sali konferencyjnej UG Fabianki. W sesji uczestniczyli tylko 
radni według załączonej listy obecności oraz Wójt Gminy Fabianki – Zbigniew Słomski, Skarbnik, 
Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty w Fabiankach, Kierownik RRFZ UG Fabianki. Obrady XXV  sesji 
rozpoczęły się o godz. 17.00 i trwały do godz. 18.10.  
 
Ad.1 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia XXV sesji Rady Gminy Fabianki                  

i po zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, że obrady są prawomocne z uwagi na wymagane 
kworum ( obecnych 15 radnych)  Następnie powitał wszystkich Radnych oraz Wójta Gminy 
Fabianki i pracowników urzędu.   

 
Ad.2 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – ogłosił dyskusję nad porządkiem obrad sesji po czym zgłosił 

wniosek o rozszerzenie porządku poprzez dodanie w pkt. 3 podpunktu 8)  w sprawie uchylenia 
uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Skórznie.  

 
Wójt – poinformował, że zgodnie z opinią Wydziału nadzoru uchwała jest niezgodna z obowiązującymi 

przepisami. 
 
 Brak dalszych uwag do treści porządku obrad. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad XXIII sesji.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła 
porządek obrad XXV sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 
 (w załączeniu wykaz imienny głosowania) 
  

    ”      1.  Otwarcie XXV  sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.  Zatwierdzenie porządku sesji,   
3.  Rozpatrzenie projektów uchwał : 

1) w sprawie zmian do budżetu na 2022 rok, 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
3) w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Fabianki, 
4) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania przy udzieleniu i rozliczaniu dotacji celowych      

z budżetu Gminy Fabianki na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków,  
5) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Fabianki na rok 2022, 
6) w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/244/2022 rady Gminy Fabianki z dnia 23 marca 2022 roku 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu gminy Fabianki biorących udział w działaniu ratowniczym, lub szkoleniu 
pożarniczym,, 

7) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych, 

 8)  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej                           
w Skórznie. 

4. Sprawy różne.   
5. Zakończenie obrad XXV sesji.   ” 
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Ad.3 
 
pkt 1) 
 
Przewodniczący RG - zarządził dyskusję nad projektem zmian do budżetu na 2022r. 
 
Skarbnik Gminy - poinformowała ,że do budżetu wprowadzono zmiany zgodnie z załączonym 

projektem uchwały. Zmian dokonano z uwagi na konieczność zwiększenia planu na wypłatę 
dodatku osłonowego zgodnie z otrzymaną dotacją oraz przyjęciem środków finansowych z 
Funduszu Pomocy na wypłaty świadczeń dla obywateli Ukrainy. Zwiększono środki na 
przebudowę drogi w Chełmicy Dużej oaz zwiększono plan o pozostałe środki z rządowego 
funduszu Polski Ład na przebudowę dróg gminnych w 2022 roku.  

 
Przewodniczący RG – ogłosił dyskusję. 
 
Radna Szczepańska Ewa – zapytała czy Rada Gminy będzie miała wpływ na to , które drogi będą 

robione w tym roku? Dodała, że Wójt obiecywał, iż będziemy wspólnie dyskutować nad tym i 
zorganizowana będzie wizja lokalna w celu zapoznania się ze stanem dróg oraz obiektów 
gminnych.  

 
Wójt – poinformował, że dzisiaj trudno powiedzieć o realizacji dróg bowiem ceny strasznie wzrosły. 

Nie wiemy co uda się zrealizować. Dodał, że na przyszłej komisji przed sesją przedstawi swoją 
propozycję.  

 
Brak dalszej dyskusji. 
 
Przewodniczący RG – odczytał projekt uchwały a następnie zarządził głosowanie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”,                                          
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr XXV/253/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie zmian 
do budżetu na 2022 r. 
 
pkt 2) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Skarbnik Gminy Fabianki o przedstawienie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2022- 
2029. 

 
Skarbnik Gminy – nadmieniła ,że w tej uchwale uaktualnione zostają tylko kwoty wynikające                       

z budżetu. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– z uwagi na brak pytań zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2022- 
2029. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”,                           
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr XXV/254/2022 z dnia 25 kwietnia 2022r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2022- 2029. 
 
pkt 3) 
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Przewodniczący RG – zarządził dyskusję nad projektem uchwały w sprawie regulaminu pomocy 
materialnej dla uczniów.  

 
Kierownik GZO – poinformował, iż uchwała ta dotyczy udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów. Regulamin ten jest uchwalany na podstawie ustawy o systemie oświaty 
Podjęcie nowej uchwały w tej sprawie jest podyktowane koniecznością dostosowania jej do 
obowiązujących przepisów. Uchwała obowiązywałaby od 1.09.2022r.  

 
Brak głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę                
Nr XXV/255/2022 w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Fabianki. 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
pkt 4) 
 
Przewodniczący RG - poprosił Kierownika Marciniaka o wyjaśnienie zasadności kolejnego projektu 

uchwały. 
 
Kierownik RFFZ – wyjaśnił, że z uwagi na późniejsze opublikowanie uchwały w tej sprawie podjętej               

na sesji w marcu zmuszeni jesteśmy do zmiany w paragrafie 9 uchwały zmiany terminu 
zgłaszania wniosków na budowę oczyszczalni ścieków.   

 
Nikt nie zgłaszał zapytań do projektu uchwały. Brak dyskusji. 
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę                
Nr XXV/256/2022 w sprawie  określenia zasad i trybu postępowania przy udzieleniu i rozliczaniu 
dotacji celowych z budżetu Gminy Fabianki na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni 
ścieków.         
 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
pkt 5) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił o pytania w zakresie projektu uchwały w sprawie 

programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 
 
Nikt nie zgłaszał zapytań do projektu uchwały. Brak dyskusji. 
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę                
Nr XXV/257/2022 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Fabianki na rok 2022.  
 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
pkt 6) 
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Wójta o zabranie głosu w sprawie kolejnego projektu 
uchwały. 

 
Wójt – wyjaśnił, iż z uwagi na wskazane nam przez nadzór błędy w zapisie uchwały dotyczącej wypłaty 

ekwiwalentu dla członków OSP zobowiązaliśmy się uchylenia stosownej uchwały podjętej na 
poprzedniej sesji i przyjęcia wersji poprawnej. W uchwale powinien być zapis, że wypłata 
ekwiwalentu przysługuje za uczestnictwo a nie za udział.  

 
Nikt nie zgłaszał zapytań do projektu uchwały. Brak dyskusji. 
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę                
Nr XXV/258/2022 w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIV/244/2022 rady Gminy Fabianki z dnia 23 
marca 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Fabianki biorących udział w działaniu ratowniczym, 
lub szkoleniu pożarniczym.  
 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
pkt 7) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” 
podjęła uchwałę Nr XXV/259/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
pkt 8) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Skarbnik – wyjaśniła, że na podstawie art.32 o ochotniczych strażach pożarnych rada jest upoważniona 

do udzielenia dotacji dla tych jednostek. Podjęcie dodatkowo uchwały w tej sprawie jest nie 
zgodne z przepisami. W tym zakresie wskazano nam uchybienie z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.  

 
Brak zapytań radnych w tej sprawie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” 
podjęła uchwałę Nr XXV/260/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie uchylenia uchwały                                 
w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Skórznie.  
 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 
 
Ad. 4 
 
Sprawy różne: 
 
Radna Szczepańska Ewa – zapytała dlaczego ciągle powtarzają się sesje nadzwyczajne? 

Poprosiła Przewodniczącego RG aby wpłynął na Wójta, aby odpisywał w terminie                      
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na interpelacje i zapytania. Poprosiła o uporządkowanie terenu wokół stadionu                             
w Chełmicy – Cukrowni ponieważ jest bardzo duży bałagan.  Dodała, iż z uwagi na fakt, 
że nie ma w porządku obrad punktu interpelacje chciałaby złożyć interpelacje do Wójta 
na piśmie. 

 
Przewodniczący RG – stwierdził, że interpelacje radna może złożyć w każdej chwili a nie tylko 

na sesji. 
 
Wójt – odniósł się do wypowiedzi radnej co do bałaganu na stadionie. Stwierdził, że część prac 

porządkowych została wykonana. Niestety z uwagi na poprawę warunków pogodowych 
zmuszeni byliśmy scedować wszystkich pracowników na drogi, ponieważ ze względu na 
warunki zimowe i roztopy drogi te uległy znacznej degradacji. Dodał, że ma nadzieję, iż 
za jakieś 2-3 tygodnie uda się powrócić do porządkowania dalszej części stadionu. 
Poprosił o wyrozumiałość bowiem mamy braki kadrowe w pracownikach. Zwrócił się do 
radnej z uwagą, że na tym terenie nie ma zaangażowania społecznego mieszkańców w 
zakresie poprawy wizerunku swojej miejscowości.    

 
Radna Szczepańska Ewa – stwierdziła, że nie wie o jakim zaangażowaniu mówi Pan Wójt skoro 

mieszkańcy zgłaszali chęć uporządkowania wiatrołomów. 
 
Skarbnik – nadmieniła, iż co do uwag w zakresie pilnego zwołania sesji wyjaśniła, że sama 

wnioskowała do Wójta w tej sprawie z uwagi na potrzebę jak najszybszej wypłaty 
pomocy finansowej dla obywateli Ukrainy. 

 
Przewodniczący RG – poinformował, iż wpłynął do niego wniosek radnych Klubu w zakresie 

zwoływania sesji w godzinach dopołudniowych w czasie pracy urzędu.  
 
Radny Jetter Piotr – zawnioskował o głosowanie w tej sprawie. 
 
Przewodniczący RG – zarządził przerwę w obradach.  
 
Przerwa 8 minut. 
 
Przewodniczący RG – wznowił obrady XXV sesji. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Jedność – przedstawił wniosek Klubu. „ Członkowie Klubu 

wnioskują o zwoływanie sesji zwyczajnych na godz. 12.00, natomiast sesji nadzwyczajnych 
w ruchomych godzinach z uwagi na pilną potrzebę podjęcia stosowych decyzji rady.” 

 
Radny Mosakowski Wojciech - zwrócił obecnym uwagę na fakt, iż zgodnie z przepisami                              

to Przewodniczący RG zwołuje sesję. W jego kompetencji leży ustalenie terminu sesji.  
 
Radny Jetter  Piotr – wycofał swój wniosek o przegłosowanie wniosku Klubu. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Jedność – wycofał wniosek radnych Klubu. 
 
Radny Mosakowski Wojciech – zapytał w sprawie postępu uzgodnień w zakresie przyłącza wody 

w Szpetalu Górnym do mieszkańca, który zgłaszał taką potrzebę na sesji absolutoryjnej w 
2021 roku.  
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Wójt – poinformował, że na przełomie kwietnia i marca ma być ostateczna licytacja gruntu pod 
drogę. Wówczas w tej drodze będzie można wybudować sieć wodociągową i przyłączyć 
mieszkańca do sieci. Ten odcinek drogi będzie też przebudowywany. 

 
Radny Mosakowski Wojciech – zapytał, kiedy nastąpi montaż lampy na ul. Lipowej. Było to 

przewidziane do realizacji z funduszu sołeckiego. 
 
Radny Jetter Piotr – zasygnalizował, że istnieje potrzeba aby gospodarskim okiem przejrzeć                       

i uzupełnić braki poboczy przy drogach asfaltowych na terenie gminy. 
 
Radna Szczepańska Ewa – zwróciła się do Przewodniczącego RG o dopilnowanie aby na przyszłej 

sesji została przyjęta do porządku obrad sesji uchwała w sprawie statutu gminy.  
 
Radny Znajmiecki Marian – zapytał czy będzie zamontowany próg na ul. Polnej? 
 
Wójt – poinformował, że w niedługim czasie wszystkie progi zostaną zamontowane.  
 
Brak dalszych głosów w sprawach różnych. 
 
Ad.5 
 
Przewodniczący Rady Gminy - zakończył posiedzenie XXV sesji w VIII kadencji Rady Gminy 

Fabianki w dniu 25 kwietnia 2022 roku.  
 
 
 
Protokołowała: 
 
podinsp. Anna Wodzyńska 
 
 


